
 

 

Lillestrøm Kajakklubb 

REFERAT        Status: Godkjent  

26.11.24 

 

Mottakere: Styret i LSKK 

Referatgrunnlag: 

Styremøte i LSKK 

Dato 

26.11.24 

Kl.19.00 

 

Til stede: Kjell, Siri, Mona, Morten og Siv 

Forfall: Kari 

Møteleder: 

Kjell 

Referent  

Heidi 

Neste møte: 14. Januar  
                     kl 18.00 

Sted: Skedsmohallen - Møterom 4 

 
1 Referat fra forrige møte - Godkjent referat (noen få endringer) 

 
2 Økonomi 
• Styrehonorar: Har en pott på 60 000,-, skal fordeles på styret 
• Leder og Kasserer får kr 10 000,-  
• Styremedlemmer får kr 8 000-  
• Medlemskontingent – gi beskjed om at endringer gjøres via min idrett - 

også utmeldinger. Kjell sender e-post. 
• Brygga – avskrives over 10 år 
• Informasjon til årsmelding - aktiviteter i løpet av året som har gått - finner 

dette i spond 
• Kurs – priser for 2025? Samme pris for medlem og ikke-medlem. 
• Innspill fra Regionssamling – Padleforbundet - Drøbak og flere klubber 

sliter med å få deltakere på kurs – Mens DNT på Sørenga får mange 
deltakere. Hva er grunnen til dette? 

• Eskimoåre-kurs: påmelding og betaling via Spond. Det går fint, men 
Spond tar et gebyr på kr 28,- pr betaling, dette kommer i tillegg til 



påmeldingsavgift. (8 deltakere, og kursavgift er kr 1 000,-) Vi er usikre på 
hvordan innbetalingen er merket. Mona vil finne de uansett. 

• Overskudd fra eskimoåre-kurset skal gå til Kajakklubben, Åge vil ikke ha 
betalt for å gjennomføre kurset. Åge bestiller emner og fakturerer klubben 
for dette. 

• Dersom emnene blir dyrere enn kursavgift vil klubben dekke dette. 
• Vi sender ut betalingsinformasjon for kajakkplasser for 2025 i januar. De 

som ikke ønsker å videreføre plassen sin må gi beskjed, samt fjerne 
kajakk før årsskiftet. 
 

3  HMS 
Ingen saker 
 
Årmøte 
• Avslutte regnskap og levere til revisjon 
• Bestille lokale – Booket kafeteria Skedsmohallen18.03.25 
• Kjell varsler valgkomite og kontrollutvalg - foreslår at begge utvalg deltar 

på det første styremøtet i 2025. Starte kl 18.00 - bestille pizza. 
• Årsmøtet - starter kl 18.00 - bestiller pizza – 1 time til mingling – 

Oppstart Årsmøte kl 19.00. Kaffe og søtsak til pause. Påmelding via 
Spond 

• Ønsker å ha utkast til årshjul klart til årsmøtet 

 

Styremøter 2025 

• 14. Januar kl 18.00 - valgkomite og kontrollutvalg inviteres 
• 13. Februar Budsjett 
• 11. Mars - Årsmøteplanlegging 
• 22. April – aktiviteter 2025 

 

Padleboken.no 

• Bookingsystem 
• Padlelogg 
• Informasjon/data om båtene 
• HMS – ROS-analyse – ferdige maler 



• Varsle reparasjonsbehov for kajakker 

Styret ønsker å gå for Padleboka. Overlappende funksjonalitet med Spond, men 
velger å videreføre bruk av Spond slik vi gjør pr i dag når det gjelder aktiviteter 
og påmelding. 

Forslag: Forespørre Snorre og Jarle om å være primus motor for dette. Både få 
det i gang og promotere bruk. Ambisjon – har dette klart innen årsmøtet i mars. 

Morten snakker med Snorre og Jarle. 

Bassengtrening: 

• Evaluering – mye engasjement 
• Sette tidspunkt for når vi skal være ute av basseng – slik at det blir mindre 

venting 
• Legger ut aktivitet søndager fra 5. januar og ut mars 

Yoga/styrke: 

• Godt engasjement 
• Fler på yoga enn styrke 
• Satt opp program ut mars 

 

Aktiviteter 2025 

• I 2024 arrangerte vi Entusiastsamling – som skulle føre til klubbtur. 
• Klubbtur ble gjennomført i Gurvika.  
• Ønsker å planlegge klubbtur Hvasser motell og hytteutleie – Siri booker 

plass til 25 stk helgen 5.-7. september 2025 + fellesareale. 
 
 

Kontingenter 

• Medlemskontingent sendes ut i midten av januar - Mona 
• Avgift kajakkplass – Heidi sender ut i januar 

 

 

 

 



 


